
 

 

 

   

 
24. september 2020 

Vester Mariendal Skole 
 

Dagorden 
 
Titel: Skolebestyrelsesmøde Vester Mariendal Skole 
Dato/tid/sted: Tirsdag d. 6. oktober 2020, kl. 16.30 – 18.30, vi holder mødet online på google-meet: 

https://meet.google.com/dpq-dgun-gnf?hs=122&authuser=0 
JS åbner for link klokken 16.00 
Formøde 16.00 forældrerepræsentanter  
 

Mødeleder: Jesper Stoumann 
Referat: Se mappe i google drev 

Husk underskrift på referater 
Deltagerliste: 
Medlemmer: Afbud: Medlemmer: Afbud: 
Jesper Stoumann, Skoleleder    
Randi Dyrnesli, Viceskoleleder    
Anette Nymand DUS-leder x   

 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

 
 

VESTER MARIENDAL SKOLE 
 

Stjernevej 5 
9200 Aalborg 
SV 

Tlf. 99 82 47 20 
 

www.vmarieskole.dk 
vmariendalskolen@aalborg.d
k 

 
 



 

 
Forældrevalgte medlemmer:  Suppleanter:  
Anders Lund, Formand    
Mai Malthe Skjoldborg  1. Mads Lindholm Indbudt 
Ali Hassan  2. Simon Laumann Jørgensen Indbudt 
Karina Rasmussen, Næstformand x 3. Anja Dahl Skovbjerg  
Martin Tophøj Sørensen    
Jeanett Kaare x   
Jacob Andersen    
Medarbejder  Elev medlemmer:  
Mogens Randrup  Ikke valgt   
Søren Mikkelsen    

 
 
 
Dagsorden: 
 
Punkt Tid: Emne Beskrivelse Resultat Referat 
 
 
 

  
Tjek ind 

 
SB-medlemmer tjekker ind 

 
 

Der har været konstateret tilfælde af covid 19 
på skolen.  
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16.30 – 16.35 
 

 
Dagsorden 

 
Godkendelse af dagsorden 
 

  
Godkendelse 

Godkendt 
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16.35 – 16.40 

 
Referat 

 
Godkendelse af referat 
 
Husk underskrift. 

 
Godkendelse 

Det kommer på Hjemmesiden. 
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16.40 - 16.50. 

 
Det gode 
skolebestyrelsesarb
ejde 
 
Aftale om seminar 
 

 
Forslag for datoer for 
skolebestyrelses-seminar. 

- 23. oktober? 
 
Seminar indeholder følgende 
temaer: 

- Forventningsafstemning til 
skolebestyrelsesarbejdet 

- Det gode 
skolebestyrelsesmøde 

 

 
Beslutning 
 

 
Den 23. oktober kl. 16.00 besluttes. Hvis 
smittetrykket stiger vurderer Anders og JS 
om seminaret kan afholdes. 
JS inviterer. 
 
Der er enighed om de to temaer. 
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16.50 - 17.00 

 
Elevråd 

 
Punkter fra elevråd 

- Konstituering? 
 

 
Orientering 

 
 
Jørgen er fortsat i gang med at få konstitueret 
et elevråd. 
Der var elevrådsmøde i sidste uge. 
SM tager kontakt til Jørgen. 
SM sender navne til Anders 
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17.00 - 17.20 

 
Økonomi 
 
 
 

 
Skoleleder fremlægger årsresultat 
 
Skolen har et akkumuleret 
underskud på 1,2 mil. Skoleleder 
redegør hvorfor og hvordan der 
bliver arbejdet med at få hentet de 
manglende midler tilbage. 

 
Orientering 
 
Orientering 
 
 
 
 

 
JS fremlægger regnskab. 
 
Når tallene er endelig kendt inviterer JS det 
for budgetudvalg. 
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Der skal nedsættes budgetudvalg 
til at arbejde med det kommende 
budget for skoleåret 2020-2021 
 
Nyt dashboard for økonomi og 
ressourcer fremvises. Nyt redskab 
for skoleledelsen. 
 

 
 
Beslutning 
 
 
 
Orientering 

Næste møde orienteres om, hvordan “flere 
lærere i folkeskolen” er fordelt blandt 
skolerne.  
JS lægger årsregnskab ind i SB-mappen. 
 
Budgetudvalg (formål med udvalget er, at det 
undersøger, om der er et råderum, der kan 
anvendes) 
Anders 
Martin 
Mogens  
JS 
 
JS fremlægger “skolens Data” som er et nyt 
system, hvor flere af skolen data er samlet. 
Time og kronebevilling samles ét sted. 
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17.20 - 17.40 

 
Opfølgning på 
forældremøder 
 

 
Skolebestyrelsen har deltaget i 
skoleårets første forældremøder. 
Punktet er opsamling på inputs fra 
disse møder. Der er noteret 
følgende: 

- P-plads hegn over 
cykelparkering 

- Information vedr. parkering 
på skolens p-plads 

- Skiltning cykelskur 

 
Drøftelse 

 
P-plads, hegn over cykelparkering: 
 
Bekymring om elever kan falde ned, når de 
går på taget for at undgå biler på p-pladsen.  
Bestyrelsen drøfter  sikkerhed. 
Udvalg: skal drøfte hvordan udfordringen 
løses.  
Udvalg: 
Anders 
Ali 
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- Spørgsmål om 

undervisning i god adfærd 
på “nettet” i de yngste 
klasser 

- Skolefoto, hvor langt er 
man? 

- Vinduer Kjellerupsgade 
- Undervisningstid på 3 

årgang. Nyt 
undervisningstimetal? 

- spørgsmål om, elever der 
ikke er tilmeldt i DUS kan 
deltage i særlige 
arrangementer. PUnktet 
tages under punkt 19 
 

Jacob 
Mai 
JS  
Information vedr P-plads: 
JS sender information ud vedr. envejs trafik  
 
Skiltning cykelskur: 
Det kommer. 
 
Spørgsmål om de yngste elevers adfærd på 
nettet: 
 
PLC udvikler kodeks for god adfærd, som 
bringes ud i den gode klasse. 
Evt. elevrådet kan arbejde med temaet. 
Det kan være et fast tema på den gode klasse. 
Anders kontakter “klasserødderne” for at de 
kan bringe temaet ind i den gode klasse. 
 
Skolefoto: 
Udsættes til Jeanett er med 
 
Vinduer Kjellerupsgade: 
Der er kommet afskærmning og mærkater  på 
vinduer. 
Der er regler om, at det er lærerne, der åbner 
vinduerne og ikke  eleverne. 
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Undervisningstid på 3. årgang: 
Indtil sidste skoleår kørte vi rammeforsøg. 
Det kører ikke længere Samtidig er timetallet 
ved lov  ændret fra 26 lektioner til 28 
lektioner. 
Det er en stor ændring, som vi skal være 
opmærksom på.  
JS undersøger om de to klasser kan få fri 
samtidig.  
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17.40 - 18.00 

 
Princip vedr. 
klassedannelse i 
skolens forskellige 
afdelinger. 

 
Skoleledelsen fremlægger 
fremlægger principper vedr 
klassedannelse i almen-afdeling og 
centerafdeling. Princippet drøftes 
og diskuteres. Princippet bliver 
taget op igen på næste møde for 
endelig godkendelse. 
 
Bilag kan findes i skolebestyrelses 
google drev. 
 

 
Drøftelse af 
princip 

 
JS fremlægger principper vedr. 
klassedannelse. 
 
Punktet tages op på næste møde til 
godkendelse. 
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18.00 - 18.15 
 

 
DUS og DUS2 

 
Skoleledelsen fremlægger nøgletal 
for udvikling af indmelder ser i 
DUS og DUS2 
 
Giver udviklingen anledning til 
handlinger? 

 
Beslutning 

JS fremlægger tal for DUS. Samt mulige 
forhold der kan have indflydelse på frafald i 
DUS. 
spørgsmål: om elever, der ikke er indmeldt i 
DUS deltage i sociale arrangementer. Det 
kan vi ikke, da det er de andre forældre, der 
betaler. 
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Brugerundersøgelse på 3. årgang: 
Anders skriver ud til “forældrerødderne”  for 
at høre, hvad årsag til udmelding er. 

 
20 

 
18.15 – 18.20 

 
Skoleledelsen 
orienterer 
 
 

 
Skoleårets start 

- UU henvendelse 
- Covid 19 

 
 

UU-henvendelse: 
Udgår. Besparelsen er taget af bordet. 
 
Covid 19: 
Folk klarer situationen med pres i forbindelse 
med testning og fravær godt. 
 
Ønske om at der kommer corona-potcast ud 
om, hvordan vi gør. JS laver to. 
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18.20 – 18.25 

 
Godkendelse af 
referat 
 

 
Sekretær gennemgår referat for 
godkendelse 

 
Orientering 
 

 
Godkendt. 
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18.25 - 18.30 

 
Evt. 

 
Martin har punkt 
 

 

 SM: 
Vedr brug af mobiltelefoner. Lærerne 
samlere mobilerne sammen på 7+8. årgang. 
De er lige startet så det er ikke evalueret 
endnu.  
 
Martin: 
Forslag om at der indkøbes cykler, hvor 
kørestole kan installeres.  
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18.30– 18.30 
 

 
Lukket punkt 
 

 
 
 

 
 

 
 

 
Punkter som ikke er kommet med til dette: 
 

a. Kommunikationsstrategi, bilag lagt i google drev. Dokumentet er fra 2014 
b. Forretningsorden, revidering af forretningsorden så den bliver tilpasset ny virkelighed hvor centerafdelingen er blevet integreret i Vester Mariendal 

Skole 
 
Næste møde tirsdag d. 3. november 2020, kl. 16.30-18.30, formøde klokken 16.00 - 16.30 
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